

PERSONNEL NOTICES

Retirement

The Under-Secretary announces that the following officers retired from the Public Service and expresses the Department's appreciation for their long and distinguished service:

Mr. E.J. (Jack) Present

Mr. Present, who retired January 31, 1986, served with the Royal Canadian Navy from 1941 to 1945. He joined the former Department of Manpower and Immigration in 1966 and served abroad in Cologne, Berlin, Brussels, Belfast, Cairo, Islamabad and Lima, as well as various assignments at Headquarters.

Mr. Robert Wales

Mr. Wales, who retired October 4, 1985, served with the Royal Canadian Navy from 1940 to 1959. He joined the former Department of Manpower and Immigration in 1959 and served abroad in Hong Kong and New Delhi, as well as various assignments at Headquarters.

Mr. Frank Wiebe

Mr. Wiebe, who retired March 30, 1985, entered the Public Service in 1955. He joined the Department of External Affairs in 1959 and served abroad in Berne, Kuala Lumpur, Moscow, Jakarta, Caribbean and New Delhi, as well as various assignments at Headquarters.

AVIS RELATIFS AU PERSONNEL

Retraite

Le Sous-secrétaire annonce que les employés suivants ont pris leur retraite de la Fonction publique et désire faire part de la reconnaissance du Ministère pour leur longue et remarquable carrière:

M. E.J. (Jack) Present

M. Present, qui a pris sa retraite 31 janvier 1986, a servi dans la Marine royale du Canada de 1941 à 1945. Il est entré au ministère de la Main-d'Oeuvre et de l'Immigration en 1966 et a été affecté à Cologne, Berlin, Bruxelles, Belfast, Le Caire, Islamabad et Lima. Il a également occupé divers postes à la Centrale.

M. Robert Wales

M. Wales, qui a pris sa retraite le 4 octobre 1985, a servi dans la Marine royale du Canada de 1940 à 1959. Il est entré au ministère de la Main-d'Oeuvre et de l'Immigration en 1959 et a été affecté à Hong Kong et New Delhi. Il a également occupé divers postes à la Centrale.

M. Frank Wiebe

M. Wiebe, qui a pris sa retraite le 30 mars 1985, est entré à la Fonction publique en 1955. Il s'est joint au ministère des Affaires extérieures en 1959 et a été affecté à Berne, Kuala Lumpur, Moscou, Djakarta, les Caraïbes et New Delhi. Il a également occupé divers postes à la Centrale.